

Quality, Health, Safety & Environment Policy

سياسة الجودة والصحة والسلامة والبيئة

Tyco Fire and Security UAE LLC Top Management and Staff are committed to enhance customer satisfaction, to minimize impact on the environment, to reduce risk exposure in all business operations and activities and to protect the health & safety of employees including interested parties by:

تتعهد الادارة العليا والموظفين في دولة الامارات العربية المتحدة لشركة تايكو للحريق والأمن اءم - ذ.م.م بتعزيز رضا العملاء وتخفيض التأثير على البيئة و الحد من التعرض للمخاطر في كافة العمليات و الانشطة التجارية وحماية صحة وسلامة الموظفين بما في ذلك الآخرين عبر تطبيق الاتي :

1. Identifying & understanding organization's Context and needs & expectations of its customers & interested parties.
2. Providing leadership, direction and resources to support implementation of Quality & HSE Management System
3. Implementing process approach for effective management of company processes.
4. Meeting / satisfying applicable compliance obligations and statutory & regulatory requirements to which the company subscribe related to Quality & HSE
5. Participating in product, process & service improvements and prevention of pollution, incidents, injuries & ill health.
6. Providing framework for setting and reviewing Quality & HSE Objectives and encouraging employees to participate in achievement of the objectives to support Tyco's strategic direction; based on company's vision, mission & values.
7. Organizing regular training programs for employees to improve their competencies.
8. Applying effective controls on products and services offered by External providers and consistently reviewing their Quality & HSE performance.
9. Continually improving the performance and effectiveness of the Integrated Quality & HSE Management System including actions to address risks and opportunities.
10. Reviewing the continuing suitability of the organization's Quality & HSE Policy.
11. Assuring availability & communication of Quality & HSE Policy to employees working under organization control and the interested parties

1. تحديد وفهم سياق المؤسسة واحتياجاتها وتوقعاتها لعملائها والأطراف المهمة..
2. توفير القياده والتوجيه والمصادر لدعم تطبيق نظام ادارة الجودة و الصحة والسلامة والبيئة.
3. تنفيذ النهج العملية للإدارة الفعالة فى جميع تعاملات الشركة.
4. الوفاء بالمتطلبات القانونية والتنظيمية و غيرها التي اكتتبت فيها الشركة والتي تتعلق بالجودة والصحة والسلامة والبيئة.
5. المشاركة في انتاج واجراء وتطوير الخدمات والحد من التلوث و الاصابات و الحوادث المضرة بالصحة.
6. توفير إطار لإعداد ومراجعة أهداف الجودة والصحة والسلامة المهنية وتشجيع الموظفين على المشاركة في تحقيق أهداف دعم التوجه الاستراتيجي للشركة بناءً على رؤية الشركة ورسالتها .
7. تنظيم برامج تدريبية دورية للموظفين لتطوير كفاءاتهم.
8. تطبيق ضوابط سيطره فعالة على المنتجات والخدمات من قبل الموردين والمقاولين من الباطن ومراجعة أداء الموردين والمقاولين من الباطن بما يخص الجودة والصحة والسلامة والبيئة بشكل مستمر
9. الاستمرار في تحسين أداء وفعالية نظام الإدارة المتكاملة للجودة والصحة والسلامة والبيئة بما في ذلك إجراءات معالجة المخاطر والفرص المتاحة.
10. المراجعة المستمرة في الملائمة الدائمة لسياسة الجودة و الصحة والسلامة والبيئة.
11. ضمان نشر سياسة الجودة و الصحة والسلامة والبيئة بين الموظفين والأطراف المعنية.


Hassan Al Hadethi

Vice President & General Manager

03 June 2018